
Administrative and
Financial Manager (M / F)  

JOB OFFER



anywaves.comToulouse (France) - April 2025 JOB OFFER

Administrative and Financial Manager (M / F)

About Anywaves
Anywaves, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become the world leader 
in antennas for satellite constellations. 
Based in Toulouse, Europe's space capital, ANYWAVES designs, manufactures, and delivers off-the-shelf 
(COTS) and custom antennas worldwide.
Thanks to the ingenuity and efficiency of its team, ANYWAVES, which is EN9100 certified, is taking on the 
challenge of developing a new generation of antennas with added value for its customers. Performance, 
reliability, and short lead times are the basis of its value proposition.

About the position

Reporting to the Finance Department, you will be responsible for ensuring the effective 
administrative, financial, and accounting management of the company. You will oversee the 
accuracy of financial statements, compliance with legal and tax obligations, and support 
management in financial strategy.

This key role requires strong versatility and the ability to thrive in a dynamic and rapidly 
growing environment.

Key Responsibilities:

 Financial, Accounting, and Tax Management

 o Oversee general and analytical accounting.
 o Prepare financial statements (balance sheet, income statement).
 o Develop and monitor budgets, dashboards, and cash flow forecasts.
 o Manage financing, subsidies, and banking relationships.
 o Supervise tax filings and compliance.
 o Support the deployment and optimization of a new ERP system for the Finance   
    function.

 Strategic and Operational Sup

 o Assist management in structuring and improving internal processes.
 o Implement decision-making tools and track key performance indicators.
 o Advise management on accounting and tax matters.Support the deployment and  
    optimization of a new ERP system for the Finance function.
 o Strategic and Operational Sup

 Industrial Cost Control and Management

 o Develop and monitor industrial performance indicators (KPIs).
 o Analyze production costs and identify areas for improvement.
 o Contribute to process optimization and cost calculation methods.
 o Prepare and track budgets aligned with financial strategy.
 o Manage and control overhead costs in a high-growth environment.



Profile required:

Holder of a Bac+5 degree in finance, accounting, or management (DSCG, Master CCA, 
Business School), you have at least 7 years of experience in a similar role, ideally in an 
industrial environment or an accounting firm.

You have a strong command of accounting and tax regulations, as well as management and 
reporting tools (ERP, advanced Excel, BI/Qlik). Knowledge of US GAAP standards would be a 
valuable asset. With solid expertise in financial analysis and cost modeling, you also have a 
good understanding of industrial processes, including inventory management and 
production flows.

Detail-oriented, autonomous, and proactive, you thrive in an international environment, with 
strong written English skills and an intermediate level in spoken English. Your analytical 
mindset, versatility, and interpersonal skills enable you to collaborate effectively with diverse 
stakeholders.

To apply, please send your CV and cover letter to: r.h@anywaves.com

Start: as soon as possible
Contract type: Permanent
Location: Toulouse, France (31000)
Reference number: ANY-928-JO-ALL

ANYWAVES
2, Esplanade Compans Caffarelli
Bât Toulouse 2000 - Hall D
31000 Toulouse - France

anywaves.com



anywaves.comToulouse (France) - Avril 2025 OFFRE DE POSTE

Responsable Administratif et Financier (H/F)

À propos d’Anywaves
Anywaves conçoit et fabrique des antennes spatiales de haute performance, alliant solutions sur étagère 
(produits « COTS » en S-Band, X-Band et GNSS) et antennes sur mesure adaptées aux besoins spécifiques de 
chaque mission. 
Notre gamme COTS, dotée d’un héritage spatial, offre des solutions compactes et fiables pour les applications 
de TT&C, de rapatriement de données et de navigation. Nos antennes sur mesure répondent à un large éventail 
d'applications selon les exigences de nos clients.
Partenaire d’acteurs majeurs de l’industrie spatiale mondiale, Anywaves s'appuie sur l'innovation et une 
expertise technique reconnue pour relever les défis qui lui sont adressés.

Le poste :

Rattaché(e) à la direction financière, vous serez le garant de la bonne gestion administrative, 
financière et comptable de l’entreprise. Vous veillerez à la fiabilité des comptes, au respect 
des obligations légales et fiscales, et accompagnerez la direction dans la stratégie 
financière. 

Ce poste clé nécessite une forte polyvalence et une capacité à évoluer dans un 
environnement dynamique et en très forte croissance.

Missions principales :

 Gestion financière, comptable et fiscale 

 o Supervision de la comptabilité générale et analytique 
 o Préparation des états financiers (bilan, compte de résultat) 
 o Élaboration et suivi des budgets, tableaux de bord et prévisions de trésorerie
 o Suivi des financements, subventions et relations bancaires
 o Supervision des différentes déclarations fiscales
 o Accompagner le déploiement et l’optimisation d’un nouvel ERP sur la partie Finance

 Support stratégique et opérationnel 

 o Accompagnement de la direction dans la structuration et l’amélioration des   
    processus internes
 o Mise en place d’outils d’aide à la décision et suivi des indicateurs de performance
 o Conseiller la direction sur les questions comptables et fiscales

 Contrôle de gestion à dominante industriel 

 o Participation à la mise en place et suivi des indicateurs de performance industrielle  
    (KPI)
 o Analyse des coûts de production et identification des leviers d’amélioration
 o Conseiller la direction sur les questions comptables et fiscales



 o Contribution à l’amélioration des processus industriels et des méthodes de calcul  
    des coûts
 o Elaboration et suivi des budgets en lien avec la stratégie financière
 o Gestion et maîtrise des frais généraux dans un contexte de forte croissance

Profil recherché :

Titulaire d’un Bac+5 en finance, comptabilité ou gestion (DSCG, Master CCA, École de 
commerce…), vous justifiez d’au moins 7 ans d’expérience dans un poste similaire, 
idéalement en environnement industriel ou en cabinet d’expertise comptable.

Vous maîtrisez les règles comptables et fiscales, ainsi que les outils de gestion et de 
reporting (ERP, Excel avancé, BI/Qlik). La connaissance des normes US GAAP serait un atout. 
Doté(e) de solides compétences en analyse financière et modélisation des coûts, vous avez 
une bonne compréhension des processus industriels (gestion des stocks, flux de 
production).

Rigoureux(se), autonome et proactif(ve), vous évoluez aisément dans un contexte 
international, avec une maîtrise de l’anglais écrit et un niveau intermédiaire à l’oral. Votre 
esprit d’analyse, votre polyvalence et vos qualités relationnelles vous permettent de 
collaborer efficacement avec des interlocuteurs variés.

Pour postuler, merci d’envoyer votre CV à l’adresse suivante : r.h@anywaves.com

Date de début : dès que possible
Type de contrat : CDI
Localisation : Toulouse, France (31000)
Référence de l’offre : ANY-928-JO-ALL

ANYWAVES
2, Esplanade Compans Caffarelli
Bât Toulouse 2000 - Hall D
31000 Toulouse - France

anywaves.com




